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1.  Inledning:  
  
Kungsgårdens Sportklubb har för närvarande ungefär 450 medlemmar varav 150 är aktiva 
inom 3 av våra sektioner. Föreningen satsar på ungdomars fritid och vuxnas hälsa då 
merparten av våra aktiva sysslar med Fotboll och/eller Skidåkning. I föreningen pågår 
föryngring, under 2020 har vi inom fotbollen bibehållit antalet aktiva barn, men på 
ungdomssidan har vi minskat något. Inom skidorna har vi oförändrat antal aktiva. 
För de lite äldre ungdomarna inom fotboll blir det svårare att fylla lagen, seriespel kräver 
fler i lagen och under 2020 har vi diskuterat problemet i olika samverkansträffar med 
klubbar i vår närhet. 
Vårt herrlag vann division 6 och nådde därmed ett av sina mål, inför 2021 är det division 5 
spel som planeras. 
  



 

 

2.  Föreningens mål 2020, vad har uppfyllts?  
  
Övergripande:  

 
➢ Vi planerade att fortsätta att hålla Sporthallen öppen mer under 2020, vi har haft 

regelbunden danskurs och träningsdans varje onsdag. Vår lokala barnförening Junis 
(IOGT) har också regelbundet använt lokalen varannan vecka under samma period. 
Dessa aktiviteter har fortsättningsvis möjliggjort ett stort steg närmare en lokal som kan 
vara varm hela vinterperioden. 
Herrlaget planerade att starta bingo för att skapa bredare finansiering än bara 
sponsring till sin verksamhet. 
Tyvärr avbröts detta med Covid-19 pandemin som stoppat all form av inomhus 
aktiviteter 

➢ Styrelsen har fortsatt arbetet för att få fler, och även ungdomar, delaktiga i styrelse- 
och sektionsarbete. Sociala medier för att synas och uppdelat ansvar i flera roller för att 
skapa enkelhet och mindre belastning. 
Vi har också arbetat aktivt med en sektionsansvarig för fotbollen, detta för att ge stöd 
och utveckling för alla ledare. 

➢ Föreningen kämpar med att bibehålla antalet medlemmar, samt att få fler ledare och 
deltagare inom varje sektion. 

➢ Sporthallen hyrdes ut vid behov fram till pandemins utbrott, köket har fått större 
diskmaskin.  

➢ UTE- och INNE- gruppen skulle ha arrangerat traditionsenlig Lotterifest i sporthallen. 
Det blev istället en trevlig kväll hemma för alla med lott. Dragningen livesändes via 
Facebook istället. En rolig variant på vår mångåriga tradition.  

➢ Som tidigare år har kommunens ”Klipptåg” skött både stora och lilla planen på ett 
föredömligt sätt, även kritning av alla planer har ingått. 
Ny gräsklippare är inköpt till denna säsong då den tidigare stals, även en låsbar 
container för förvaring av klipparen. Vi klipper kringliggande ytor runt våra två 
fotbollsplaner själva. 

➢ Vi uppmuntrar nya verksamheter inom klubben, innan pandemin pågick diskussioner 
om att starta träningspass inomhus. 

➢ Föreningens skidstuga är nu helt återställd efter branden 2018. Den är också 
kompletterad med toalett och kök. 

  



 

 
 
Fotbollssektion:  

➢ Sektionen har haft GFF fotbollsskola under säsongen.  
➢ 3 ledare har påbörjat utbildning i B ungdom. 
➢ Träningar Dam född 04 och uppåt 16 har införts,  
➢ Dam Anmäld till Futsal serie, hann bara bli två träningar innan corona satte stopp.   
➢ Tappat 3 st ungdomsledare av olika anledningar, flytt och att egna barn har slutat 

spelat fotboll   
➢ P07 har haft träningar delvis ihop med F07 även lånat spelare från F07 till match. 

Spelade i serie 9-manna - P13  
➢ F07 fortsatt insamling för en eventuell idrottsresa 2021. Gff cup, Seriespel i 9-manna 

F13  
➢ PF-12 har kört träningar och några få träningsmatcher. 14-16 Barn.  
➢ Fotbollslek höll igång med barn från 6-8 år med 15-20 st barn. Inga sammandrag tyvärr 

pga Covid 19   
➢ P10 tappar ledare och 6-8st spelare går över till Järbo som dom hade samarbete med så 

laget läggs ned tyvärr. 
  

Skidsektion:  
 
➢ Bra balans med barn i förhållande till ledare. Vi delade in dem i 3 grupper i år: Skidkul, 

för barn födda efter 2013 ca 8 barn, mellangruppen för barn födda mellan 2012 och 
2011 samt äldre barn som precis börjat ca 8–10 st. och sist äldsta gruppen för barn 
födda 2010 och äldre ca 8–10 st. För det mesta har det varit minst 2 ledare i varje 
grupp. De äldre grupperna har kört tisdagar och torsdagar och den yngre bara på 
tisdagar. Under våren så körde vi även några söndagsträningar som var mycket 
uppskattade. 

➢ Pga en riktigt dålig vinter så hade vi inga snöträningar på hemma plan utan for till 
Högbo 2 dagar i veckan. Trots detta så var det många barn som fortsatte och varje 
tisdag och torsdag så förgyllde KSK Högbos spår med vår närvaro.   

➢ Tyvärr så kunde vi inte arrangera några tävlingar 2020 pga pandemin.  
➢ Skidstugan är nu besiktigad och godkänd för användning. Återstår lite slutfix med tak 

runt hela altanen. Pga av pandemin har vi inte börjat hyra ut den. 
➢ En del spårförbättringar har skett, Sandvikens Kommun har varit och avverkat runtom i 

Skogen runt spåret. 
➢ Fortsätter med stolpsponsring, 40 st stolpar är sponsrade. Fler hållare är beställda för 

att utöka sponsringen.  
 

Orienteringssektion:  

 
➢ Sektionen är inte aktiv, men viss begränsad verksamhet sker och några medlemmar 

deltar på tävlingar. 

 
   



 
 
Gymnastiksektion:  

 
➢ Ingen pågående verksamhet. 
 
Sporthallssektion:  

 
➢ Lokalen har hållits uppvärmd med låg temperatur mellan de regelbundna aktiviteterna. 

Tyvärr stoppades allt med Covi-19 pandemin. 
➢ Vi har installerat en till större diskmaskin i köket 
➢ Lokalen har hyrts ut några enstaka tillfällen innan pandemin. 
➢ Danskurs och danskväll varje vecka under vintern innan pandemin. 
➢ Kungsgårdens lokala barnföreningen Junis (IOGT) använde ockaå  lokalen varannan 

vecka innan pandemin. 
➢ För renovering av omklädningsrum har offerter tagits in och bidragsansökningar 

påbörjats. 

 
Herrlag:  

 
➢ Herrlaget vann division VI med god marginal. Åtta spelade matcher slutade med åtta segrar 

med en målskillnad på 46–4.  

➢ Säsongen avslutades med en uppflyttningsfest på Brända Bocken i Gävle. 

➢ Herrlaget deltog även i Valbocupen. Där slutade det med ett uttåg i kvartsfinal mot ett bra 

Valbo FF. 

➢ I distriktsmästerskapet så slutade herrlaget på en tredje plats i gruppspelet. 

➢ Vi rustade under året omklädningsrummet på källarplan på den fristående byggnaden. Vilket 

har fått stor uppmärksamhet i fotbollsdistriktet. 

➢ Under hösten så har det gjorts nya spelarrekryteringar inför säsongen 2021. Vi har gjort elva 

nyförvärv, varav sex utav dem har Kungsgårdens SK som moderklubb.  

 3.   Styrelsens sammansättning  

Styrelsen är sammansatt av förtroendevalde medlemmar, valda på årsmötet, och består av 
följande personer:   
Ordförande Rikard Berglund 
Sekreterare Jenny Wall  
Kassör  Anna Lundqvist  
Ledamot  Jonas Liw, fotboll 
Ledamot  Gustav Lindberg, skidor 
Ledamot  Sten Petersson, orientering 
Ledamot  Peter Lexander, sporthallssektionen 
Suppleant  Göran Wall  
Suppleant  Elsa Lindberg 

Valberedningen Lillemor Eriksson 
Jonas Liw  

Revisorer Leif Karlsson 
Maggie Hedlund  

Revisorssuppleant Vakant 



4.   Möten under 2020 

 
Styrelsen har haft 10 möten och ett antal ledarträffar. 
Utöver detta några specifika möten i samverkans forum med andra klubbar och 
förbundsmöten. 
Ungdomsfotbollssektionen har haft möte några gånger.  
Skidsektionen har haft flera möten under säsongen  

 
  
Kungsgården 2021-02-15  
Styrelsen genom ordförande 

 
 
 

___________________________________ 
Rikard Berglund 


